
 

Dagsorden bestyrelsesmøde 02.05.2023 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 02.05.2023 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG 
Thomas, 

Heidi 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 
 
 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 21/2 
 

Referat godkendt uden anmærkninger. 
Artikel er stadig en god idé, og der arbejdes videre med 
det. Vi vil gerne have en artikel i søen inden 
Sommerfesten. 
Facebookkampagne er ved at blive søsat. 

2. 17.10-17.25 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen. 
 

To nye elever er startet i A-klassen, og en enkelt i C-
klassen. Økonomien er god og uproblematisk, stort 
overskud næste år! 
 

3. 17.25-17.40 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Eksamen er godt i gang i D-klassen. 
23/5 afholder vi Olympiadedag på skolen, hvilket 
forhåbentlig bliver en ny tradition. 
Samme uge har vi 9. kl. dag. 
Der er meget planlægning i gang omkring mange 
forskellige ting. 
Markedsdage og Sommerfest er ved at blive planlagt. CL 
vil være ansvarlig for boden – med hjælp fra bestyrelsen. 
 

4. 17.40-17.45 
Evaluering af generalforsamling 
 

Der var ikke så mange mennesker. Vi overvejer, om vi 
kan tiltrække flere ved at reklamere lidt mere, og starte 
med en sang! Eller et rigtig fint arrangement. Stor ros til 
beretningerne.  

5. 17.45-18.15 
Kommende større, økonomiske 
projekter 

- Kloakering + fliser 
- Nyt tag 
- Bålhytte  

 

Bålhytte: 
Vi drøfter den endelige placering i skolehaven. Vi vil 
gerne gøre det til en del af et større kreativt område 
bagerst. Dato for opførelse af den nye bålhytte er endnu 
ikke fastlagt. 
Nyt tag: 
Vi er i dialog med banken. De hjælper os med at holde 
styr på byggeprocessen og det overordnede projekt. Vi er 
ved at lave en aftale med en energikonsulent i forhold til 
gode energiløsninger. 
Kloakken: 
Morten (kloakmand) har lavet indledende undersøgelser 
af hele kloakeringen. Det er planen at det er færdigt til 
efter sommerferien. Vi afventer en pris. 
Fast belægning i skolegården: 
Maia, Michael og Dorthe undersøger muligheder v. 
Munck i Langeskov ang. belægning. 

6. 18.15 – 18.35 
Kræmmermarked + Byfest? 
 

Vi sponsorerer banner og reklamer til Byfesten, men 
deltager ikke fysisk i år. Dette tages op til overvejelse på 
et kommende møde i det nye skoleår. 
Langeskov Kræmmermarked: 



 

      
 

Maia og Dorthe er tovholdere igen. Vi holder os til samme 
gode koncept, da det fungerede fremragende. Vi skal 
købe flere reklameballoner og prøver at få fat i den 
samme plads.  
Der kommer en bod til Sommerfesten med 
kræmmermarked-tema 

 18.35 – 18.45 
 
Arbejdslørdag 13. maj 
 

Der er sendt tilmelding ud og Rasmus er tovholder 
sammen med Allan og Martin. 

7. 18.45 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden 
 

Evt.: 
Der er flere elever fra klasserne, der tror de må gå i Spar. 
Det må de ikke, medmindre der er en helt særlig aftale 
om det. 
Telefoner må KUN tages af elever, når de forlader skolen 
for at tage hjem.  
Ovenstående nævnes af Rasmus til morgensamling samt 
skrives til forældrene. 
Der gøres opmærksom på, at der kan være et ”slip” 
mellem SFO-personale og lærere om morgenen. 
Det er vigtigt, at forældrene kontaktes om morgenen, 
hvis elever mangler uden afbud. 
 
Punkter til næste møde d. 13/6 kl. 17.00-19.00: 
 
- Langeskov Kræmmermarked 
- Sommerfest 
-APV 
 


